
Werkgroep Geschiedenis

“Een icoon in de wijk was Truus Bosman van de Spar op Broerweg 55. Ze pachtte de winkel in 1962.
Iedereen kende haar als Truus van de Spar. Ze dreef de winkel alleen.”

“In één van die villa’s, op huisnummer 59, begonnen de zusters Ursulinen in 1925 een Gymnasium
voor meisje: het Mater Dei.”

Deze citaten komen uit interviews en artikelen op de website van de werkgroep
GeschiedenisNijmegen- Oost. De werkgroep Geschiedenis van het WCO onderzoekt de
geschiedenis van de wijk en brengt deze op voornamelijk de website in beeld. Daar kunt u al
veel informatie vinden, bijvoorbeeld over het ontstaan van de wijk, interviews met
wijkbewoners en de wijk in oorlogstijd.

Op dit moment bestaat de werkgroep uit Gerard ter Hart en Rob Weenink. Heeft u informatie
over de geschiedenis van de wijk, wilt u een bijdrage leveren of wilt u iets weten? Dan kunt u
dit kenbaar maken door een mail te sturen naar wijkcomiteoost@gmail.com onder
vermelding van “Werkgroep Geschiedenis”. Ook als u onjuistheden of onvolkomenheden in
teksten ziet, horen we dat graag van u.

We naderen langzaam maar zeker het einde van een bewogen en turbulent jaar.
Weer is er grote onzekerheid over wat het nieuwe jaar ons zal brengen. Maar laten
we 2024 vooral met vertrouwen tegemoet gaan! Nu de herfst nog voelbaar en
zichtbaar is, kunnen we genieten van mooie herfstkleuren, van wandelen buiten en
uitwaaien in harde of stormachtige wind. Sommigen zien ook uit naar de komende
winter met sneeuw en naar de activiteiten die daarbij horen.

Wat mogen we in 2024 verwachten? Kijken we uit naar een daadkrachtige nieuwe
regering, die vaart maakt met woningbouw? Of richt Nijmegen zich op projecten zoals de
voltooiing van het appartementencomplex in het Canisiusgebouw of de bouw van nieuwe
woningen op het Kops Kwartier? En, zo vragen wij ons af: worden deze projecten voor de
start goed gecommuniceerd met omwonenden of toekomstige bewoners en getoetst aan
de uitgangspunten voor de ruimtelijke ontwikkeling zoals genoteerd in de Omgevingsvisie?

Het Wijkcomité is ervan overtuigd dat informatie aan omwonenden voor de start van de
projecten beter kan. We zijn blij dat het Nijmeegse bestuur verbeterprojecten nieuw élan
kan en wil geven door vanaf de start in gesprek te gaan met bewoners, omwonenden en
met het betrokken partijen. We hopen dat Stadsgesprekken met alle betrokkenen in 2024
worden vervolgd. Wij zijn aanwezig in ons aller belang. Heeft u interesse? We horen graag
van u. 

We wensen de bewoners van Oost, dat we veilig en plezierig mogen blijven genieten van
onze groene omgeving en elkaar weer kunnen ontmoeten.

Goede feestdagen en een gelukkig 2024!

Wijkcomité Oost

Nieuwsbrief Wijkcomité Oost december 2023

Het Wijkcomité Oost bestaat uit Gerda Kempen voorzitter, Juliette Zwijnenburg, secretaris en penningmeester,
Karin van der Pas, Berdie Nollen, Henk Remie, Frank Schrover, Jean Schreurs. Om alle activiteiten van Wijkcomité
Oost te kunnen blijven uitvoeren, steunt een aantal wijkbewoners ons door een jaarlijkse bijdrage van €25. Steunt
ook u het Wijkcomité Oost? Stort dan uw bijdrage op NL26RABO0167815504. Dank daarvoor. Zie ook
www.wijkcomiteoost.nl. 

Versterking gezocht! 

Wil je ook meedenken en meepraten over zaken die de wijk
aangaan? Het Wijkcomité Oost verwelkomt graag nieuwe
leden, bij voorkeur uit het gebied Berg en Dalseweg /
Daalseweg. Samen zetten we ons in voor het versterken van
de leefbaarheid en sociale cohesie in onze wijk, wat belangrijk
is in deze veranderende tijden. Je betrokkenheid en input zijn
van harte welkom. Neem gerust contact met ons op via
wijkcomiteoost@gmail.com. We kijken uit naar de reacties!



Oost ontmoet Oost 2024     
        
Oost ontmoet Oost – een initiatief van Wijkcomité Oost – is al velen jaren een succesvol en
verbindend evenement in onze wijk. Centraal staat de ontmoeting tussen en met
wijkbewoners. Iedereen is van harte welkom. Toegang is gratis. 
                              
Wanneer: Zondagmiddag 3 maart van 13.30 tot 16.45 uur.          
Waar: Canisius College, Berg en Dalseweg 207, Nijmegen. 

Er is een programma met gevarieerde optredens voor en door wijkbewoners met muziek,
film, kunst en met uitgebreide wijkinformatie. 

Uitnodiging 
Woont u in Nijmegen Oost, heeft u creatieve talenten, die u met publiek wil delen? Wilt u bij
Oost ontmoet Oost een optreden verzorgen, of uw kunstwerken tonen? Graag horen wij van
u. Neem contact op met Wijkcomité Oost via wijkcomiteoost@gmail.com. Zie ook de website
www.wijkcomiteoost.nl. 

Opvanglocatie Oekraïense vluchtelingen

We hebben gesproken met Sjoerd Gerritsen, de projectleider voor de opvang van Oekraïense
vluchtelingen op de Prins Hendrikstraat in het voormalige schoolgebouw, in samenwerking
met de gemeente. De opvang opent waarschijnlijk begin december 2023, en zo'n 90 mensen
uit de Daniëlkerk zullen verhuizen naar deze duurzaam verbouwde locatie.

De opvang is niet alleen bedoeld voor vrouwen met kinderen, maar ook voor grotere
gezinnen met grootouders en dus ook mannen. De Prins Hendrikstraat is op een duurzame
manier verbouwd en de tuin is vergroend. Het is de bedoeling dat deze opvanglocatie voor
langere tijd in gebruik blijft, en op termijn kan het zelfs dienen als opvang voor een andere
doelgroep. Elke kamer heeft eigen sanitair, er zijn gemeenschappelijke keukens op elke
verdieping. In totaal zullen ongeveer 112 mensen in de opvanglocatie verblijven, hoewel het
exacte aantal nog niet helemaal bekend is.

Er is een huismeester en een locatiemanager beschikbaar. In geval van problemen kunnen
bewoners contact opnemen met de gemeente via Sjoerd Gerritsen, maar ook via de
volgende e-mailadressen: noodopvangph@nijmegen.nl of oekraine@nijmegen.nl.

Binnenstedelijk bouwen 
Binnenstedelijk bouwen betekent meer woningen toevoegen aan bestaande bouw of
extra woonlagen realiseren bij woningen in bestaande wijken. Waar meer mensen op
dezelfde vierkante meters gaan wonen, dient bij het ontwerpen van de plannen extra
aandacht te zijn voor de verbetering van de woonomgeving. De leefomgeving, de
infrastructuur en de openbare ruimte veranderen bij binnenstedelijk bouwen. 

Niet alles past en kan niet overal. Daarom is het belangrijk keuzes te maken. Floris van der
Zee van het stedenbouwkundig bureau BURA sprak in november over binnenstedelijk
bouwen: hoe kan een gemeente dat op een goede manier doen? Hij vroeg aandacht voor
drie leefomgevingsthema’s: mobiliteit en bereikbaarheid, klimaat en energie en natuur en
landbouw. En stel bij de veranderingen en realisatie van meer binnenstedelijke
woningbouw een betere bereikbaarheid, een betere verduurzaming en betaalbaarheid
centraal. 

Meer informatie en vragen
Voor meer informatie en vragen kijkt u op www.nijmegen.nl/over-de-gemeente/plannen.

Stadsgesprek “binnenstedelijk bouwen”

De gemeente Nijmegen organiseert stadsgesprekken over de Omgevingsvisie. Deze
omgevingsvisie wordt steeds aangepast aan nieuwe trends, opgaven en ontwikkelingen.
Dit doet de gemeente graag door in gesprek te gaan met stedelijke partijen zoals
woningcorporaties, projectontwikkelaars, architecten, bouwbedrijven, maatschappelijke
instellingen, adviescommissies (seniorenraad, woonadviescommissie),
belangenorganisaties en wijkraden.

Deze schets is een voorbeeld en slechts ter illustratie.

http://www.wijkcomiteoost.nl/

